

ملخص المجرىات الميدانية في اللاذقية - السبت 3/9/2011

latakianews.blogspot.com/2011/09/392011.html

ملخص المجرىات الميدانية في اللاذقية - السبت 3/9/2011

لم يرهب أحرار اللاذقية الموت لأنهم أحبوه فخرجوا طالبين الشهادة قبل الحرية، هذا ما أرب النظام وشبيحته مما دفعهم لاتباع أساليب أكثر شدة وأكثر اراهابا، فلم تكف هذه الميليشيات بتقطيع أرجاء المدينة والحؤول دون ترك أي مكان للتجمع، الا أنهم بدأوا منذ مدة بشن حملات اعتقال تعسفية دون أي مبرر أو داع وكانت على أشدها في اليومين الماضيين حيث جرت الاعتقالات التالية:

- حملة اعتقال واسعة في منطقة مشروع القلعة وكان من بين المعتقلين الشاب عمار زليطو (ابن عم الشهيد غسان زليطو الذي استشهد برصاص الأمن في قرية بداما)
- اعتقال أكثر من 4 شباب في منطقة القلعة منهم حسين عبد الرحيم – محمد خضرو.
- حملة اعتقال واسعة وهمجية في منطقة الرمل الجنوبي فقد تم
- o اعتقال نحو 25 شابا في حي السكنتوري في منطقة الرمل الجنوبي.
- o اعتقال الشاب محمد خليل حماش عمره 40 عاما أثناء مدهامة منزله عشوائيا.
- o اعتقال الشاب محمد جمعة حماش عمره 30 عاما من منزله أيضا.
- o اعتقال 3 من عائلة الشريقي من أقرباء الشهيد محمد شريقي.
- o اعتقال الشاب سامر مصري عمره 28 عاما.
- o اعتقال الشاب بحار ناصيف عمره 28 عاما من داخل منزله.
- o اعتقال الشاب علي الجندي.
- o اعتقال الشاب فادي زينبو.

• خرجت مظاهرة بعد صلاة العشاء من جامع أبي الدرداء في الطابيات وسرعان ما داهمت المنطقة قوات الأمن وقامت بحملة اعتقالات واسعة أيضا.

• شوهدت 8 سيارات بيك آب وباص ممتلئ بعناصر حفظ النظام في شارع الاسكان العسكري بمنطقة الصليبية.

• كما سمع اطلاق رصاص كثيف بحي الفاروس وذلك على خلفية مظاهرة كانت قد خرجت في الحي وحملة اعتقالات واسعة أيضا.

• هذا وقد هناك تحليق للطيران السوري في سماء اللاذقية.

• كما نريد أن ننوه بأن المجند محمد أحمد توبة (من درعا) قد تم اعتقاله في اللاذقية أثناء اجتياح منطقة الرمل الجنوبي في 14/8/2011 وأهله يحملون الحكومة السورية مسؤولية سلامته.

• والى هذه اللحظة، فان التصييق لا زال مستمرا على أهالي الرمل الجنوبي وكافة المناطق المحاصرة.

نرفق لكم روابط يوتيوب عن فيديوهات لحملة الاعتقالات في الطابيات وتصوير للانتشار الأمني في اللاذقية بالاضافة الى فيديو مسرب عن اعتقال الأحرار في المدارس وطريقة التعامل معهم في آخر التقرير.

:The daily report of events in Latakia on Saturday 3/9/2011

At the sight of freedom people are no longer afraid of death but indeed asking for it, which is scaring the regime and its thugs who decided to up the volume, and since tearing the city apart an

d trying to prevent protests and gatherings is no longer working, the city witnessed mass and random :arrest during the last two weeks in an attempt to re-impose fear again

Mass arrest took place in Al-Qal'a area, and one of the detainees was Ammar Zleto cousin of martyr Ghassan Zleto who was killed in the village of Bdama. Wile more than four others were held prisoners as well like Hsain Abdul-Rahim and Mhammad Khedro. Another violent mass-arrest in Al-Raml saw the imprisonments of the following: 25 young people arrested in Skantoori. A 40 year old Mhammad Khalil Hmash taken away from his home randomly. A 30 year old Mhammad Joum'a Hmash randomly as well. Three men from Shraiqli family related to martyr Mhammad Shraiqli. A 28 year old Samer .Masri. A 28 year old Bahar Naseef. Ali Al-Jendi and Fadi Zenbo

A demonstration took lace out of Abi Al-Darda' mosque after the night prayers and was met with .security forces who arrested many people

.Eight pick-up cars and a bus were seen in Al-Iskan Al-Askari street in Slaybeh area

Gunfire could be heard in Al-Faroos area on the back of a protest which ended up in many arrests as
.well

.Syrian army jets were spotted flying in the city skies

It is imperative to note that soldier Mhammad Ahmad Toba [from Daraa] was arrested in Latakia during raids in Al-Raml Al-Janoobi area on 14/8/2011, and his parents are holding the regime accountable for anything wrong that may happen to him

.Till this moment the people of Al-Raml are living under a lot of pressure as the blockade continues

Here are some YouTube videos documenting some of the things in our report, specially those of arrests in Al-Tabiyat, the heavy security presence, and a leaked video showing people detained in a school and :being subjected to bad treatment